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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 31. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane 26.ožujka  2012. godine (ponedjeljak) 
u  Maloj koncertnoj  dvorani  Spomen doma u  Pazinu. 
   

Sjednicu je otvorio u  17,05 sati DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine  Istarske  
županije (IDS- SDP-ZELENA STRANKA), koji je sjednici i predsjedavao.: 
 
 Pozdravlja Župana, zamjenika Župana Istarske  županije Vedrana Grubišića,  

- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- rukovoditelje županijskih tijela, organizacija, koji sudjeluju u današnjem radu 

Skupštine,    
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 31. sjednici Skupštine Istarske 

županije. 
 
Moli tajnicu  Skupštine  Istarske županije, gospođu  Vesnu Ivančić, da izvrši  prozivku 

vijećnika Skupštine Istarske  županije. 
 

VESNA IVANČIĆ: (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
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R
R.br 

B 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1
1. 

Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS    

2
2. 

 Furio Radin  IDS – HNS  Odsu 

3
3. 

Mirjana Antonelić IDS – HNS Odsutna (O)  

4
4. 

 Dragan Filipović IDS – HNS  

5
5. 

 Katarina Nemet IDS – HNS  

6
6. 

 Nevija Poropat IDS – HNS  

7
7. 

 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8
8.  

 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9
9. 

 Ahmed Makota IDS – HNS   

1
10. 

Vojo Kličković IDS – HNS  Odsutan (O) 

1
11. 

Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan  

1
12. 

 Eda Klapčić IDS – HNS   

1
13. 

 Serđo Baskijera IDS – HNS   

1
14.  

 Serđo Rigo IDS – HNS   

1
15. 

 Marin Grgeta IDS – HNS   

1
16. 

 Alida  Perkov IDS – HNS  Odsutna (O) 

1
17. 

Tamara Brussich IDS – HNS    

1
18. 

 Danica Miletić IDS – HNS   

1
19. 

 Silvio Brunelli IDS – HNS   

2
20.  

Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

2
21. 

Stjepan Mraković IDS - HNS    

2
22. 

Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS  

2
23. 

Ivica Mikulčić HSU – HSLS  

2
24. 

Zdenko Pliško HSU – HSLS  

2
25. 

Nenad Boršić HDZ – HSS    

2 Marino Roce HDZ – HSS  Nakon utvrđivanja  dnevnog 
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26. reda 

2
27. 

 Oliver Gmitrović HDZ – HSS   

2
28. 

 Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

2
29. 

 Nika Krstevski HDZ – HSS  

3
30. 

 Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

3
31. 

Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

3
32. 

Lucija Debeljuh SDP– ZELENI  

3
33. 

Maja  Šarić   SDP– ZELENI  

3
34. 

Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan  

3
35. 

Vlado Ivetić NEZAVISNI Odsutan (O) 

3
36. 

Tullio  Fernetich NEZAVISNI  

3
37. 

Alen Rosanda  NEZAVISNI  

3
38. 

Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

3
39. 

Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI  

4
40. 

Nenand  Čendak NEZAVISNI  

4
41. 

Gvido Jermaniš NEZAVISNI   

 
 Hvala lijepa. 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine Istarske  županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika,  
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
JOSIP ZIDARIĆ; pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske  županije,  
SLAVICA BENČIĆ - KIRAC, pročelnica  Upravnog odjela za  financije i proračun Istarske  
županije,  
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov 
i vodoprivredu IŽ,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela  za  zdravstvo i  socijalnu skrb 
Istarske  županije,  
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije,  
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu IŽ,  
MIODRAG  ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske  županije, 
GRACIANO PREKALJ, direktor  AZRRI – Agencija  za ruralni  razvoj Istre d.o.o. Pazin 
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KRISTINA BULEŠIĆ – STANOJEVIĆ, upraviteljica Zaklade za  poticanje partnerstva i  
razvoja  civilnog  društva, 
DENIS STEPANOV – voditelj Službe zaštite i spašavanja pri Vatrogasnoj zajednici Istarske  
županije. 
 
 Utvrđuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 33, a po  dolasku Marina Roce nakon 
izvršene prozivke ( u  17,15 sati) 34 od  41 vijećnika, pa  Skupština može punovažno  
raspravljati i odlučivati. 
 Otvara raspravu po dnevnom redu. 

Vijećnik TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-a predlaže da točka  13. 
dnevnog reda postane  točke  6., jer su točke  5. i  6. dnevnog  reda povezane. 

Pošto nije bilo drugih prijedloga predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu o 
dnevnom redu i stavlja na glasanje prijedlog vijećnika Tedia  Chiavalona da točka  13. 
postane točka  6, a dosadašnja točka  6. postaje točka  7. i tako  redom dalje, te nakon 
glasanja utvrđuje da je  Skupština  sa 31 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV», prihvatila 
da točka 13. postane  točka  6. i  dalje po redoslijedu.   
 Zatim  stavlja na glasanje predloženim dnevni red s prihvaćenom izmjenom, te nakon 
glasanja utvrđuje da je Skupština sa 33 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV», za  31. 
sjednicu  Skupština Istarske  županije utvrdila  slijedeći  

 
DNEVNI   RED 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 30. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije, 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju sustava zaštite i spašavanja na 

području Istarske županije, 
4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 

razvoja civilnog društva za 2011. godinu, 
5. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Studije gospodarske opravdanosti o osnivanju 

Podcentra za održivi razvoj maslinarstva Istarske županije Modelom preuzimanja 
Društva San Lorenzo Olive d.o.o. Vodnjan, 

6.  
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana poslovanja  društva AZRRI 

- Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2012. godinu, 
b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Financijskog plana  društva 

AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2012. 
godinu 

7. Prijedlog Odluke o dopunama Odluke o osnivanju Lučke uprave, 
8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju javne ustanove IKA – 

Istarske kulturne agencije – Agenzia culturale Istriana, 
9. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog godišnjeg obračuna plana 

građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2011. godinu Županijske uprave 
za ceste Istarske županije 

10. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i usluga 
tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola Istarske županije za 2012. godinu, 

11. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i usluga 
tekućeg i investicijskog održavanja srednjih škola i učeničkih domova Istarske 
županije za 2012. godinu, 

12. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Juršići, 

13. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Gimnazije Pula, 

14. Prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za ravnopravnost spolova Istarske 
županije, 
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15.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog vijeća "Natura 

Histrica" -Javne ustanove za upravljanje zaštićenim područjima i 
drugim zaštićenim vrijednostima na području Istarske županije, 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća 
"Natura Histrica" -Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 
područjima i drugim zaštićenim vrijednostima na području 
Istarske županije, 

16.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog vijeća 

Županijske uprave za ceste Istarske županije, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća 

Županijske uprave za ceste Istarske županije, 
17.  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju Nadzornog odbora TD AZRRI – 
Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, 

b. Prijedlog Rješenja o izboru Nadzornog odbora TD AZRRI – 
Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin 

18.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju Uprave TD AZRRI – Agencija za 

ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, 
b. Prijedlog Rješenja o izboru Uprave TD AZRRI – Agencija za 

ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin 
19.  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Osnovne 
škole Fažana, 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora 
Osnovne škole Fažana, 

20.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora 

Gospodarske škole  - Istituto professionale Buje - Buie, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora 

Gospodarske škole  - Istituto professionale Buje - Buie 
 

ORDINE DEL GIORNO 

1. Verifica del verbale sintetico della 30a seduta dell'Assemblea regionale della Regione 
Istriana, 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto sullo stato del sistema di 

protezione e salvataggio sul territorio della Regione Istriana, 
4. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro della 

Fondazione per la promozione del partenariato e lo sviluppo della società civile per il 
2011, 

5. Proposta di Delibera sull'approvazione dello Studio sulla fondatezza economica 
relativa all'istituzione di un Sottocentro per lo sviluppo sostenibile dell'olivicoltura della 
Regione Istriana con il Modello di rilevazione della Società San Lorenzo Olive s.r.l. 
Dignano, 

6.  
a. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano d'attività della società AZRRI 

– Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino per l'anno 2012, 
b. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano finanziario della società 

AZRRI - Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino per l'anno 2012, 
7. Proposta di Delibera sulle integrazioni alla Delibera d'istituzione dell'Autorità portuale, 
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8. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni alla Delibera d'istituzione dell'ente 
pubblico IKA – Istarska kulturna agencija – Agenzia culturale Istriana, 

9. Proposta di Conclusione con la quale si dà il consenso alla Proposta del resoconto 
annuale del piano di costruzione e manutenzione delle strade regionali e locali 
dell'Autorità regionale per le strade della Regione Istriana per l'anno 2011 

10. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del 
materiale, dei pezzi di ricambio e dei servizi concernenti la manutenzione corrente e 
gli investimenti nelle scuole elementari della Regione Istriana per l'anno 2012, 

11. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del 
materiale, dei pezzi di ricambio e dei servizi concernenti la manutenzione corrente e 
gli investimenti nelle scuole medie superiori e nelle case dell'alunno della Regione 
Istriana per l'anno 2012, 

12. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla proposta di 
Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Juršići, 

13. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla proposta di 
Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto del Liceo di Pola, 

14.  
a. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano d'attività della società AZRRI 

– Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino per l'anno 2012, 
b. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano finanziario della società 

AZRRI - Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino per l'anno 2012, 
15. Proposta del Provvedimento di nomina della Commissione per le pari opportunità 

della Regione Istriana, 
16.  

a. Proposta del Provvedimento di destituzione dei membri del Consiglio 
d'amministrazione della "Natura Histrica" –Ente pubblico per la gestione delle 
zone protette e delle altre ricchezze protette sul territorio della Regione 
Istriana, 

b. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Consiglio 
d'amministrazione della "Natura Histrica" –Ente pubblico per la gestione delle 
zone protette e delle altre ricchezze protette sul territorio della Regione 
Istriana, 

17.  
a. Proposta del Provvedimento di destituzione dei membri del Consiglio 

d'amministrazione dell'Autorità regionale per le strade della Regione Istriana, 
b. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Consiglio 

d'amministrazione dell'Autorità regionale per le strade della Regione Istriana, 
18.  

a. Proposta del Provvedimento di destituzione del Comitato di vigilanza della 
società commerciale AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. 
Pisino, 

b. Proposta del Provvedimento di nomina del Comitato di vigilanza della società 
commerciale AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino 

19.  
a. Proposta del Provvedimento di destituzione della Direzione della società 

commerciale AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino, 
b. Proposta del Provvedimento di elezione della Direzione della società 

commerciale AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino, 
20.  

a. Proposta del Provvedimento di destituzione di un membro del Comitato 
scolastico della Scuola elementare di Fasana, 

b. Proposta del Provvedimento di nomina di un membro del Comitato scolastico 
della Scuola elementare di Fasana, 
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 AD – 1 VERIFIKACIJA  SKRAĆENOG ZAPISNIKA  SA 30.  
                       SJEDNICE  ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
 Skupština  je bez primjedbi  sa 33 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH» b glasova, usvojila 
 
    SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
          sa 30. sjednice Županijske skupštine Istarske  županije   
 

AD - 2 VIJEĆNIČKA PITANJA 
 

Za postavljanje vijećničkih pitanja javili su se : Maja Šarić, Josip Anton  Rupnik, Marin  
Grgeta, Serđo Baskijera, Nevia  Poropat, Nenad Boršić, Evelina  Biasiol - Brkljačić, Zdenko 
Pliško, Viktor  Krapljanov. 

Sada je  17,13 sati. Završavamo u  18,13 sati. 
Danas po  redoslijedu prvi je na redu Klub Nezavisnih vijećnika  NLPC. 
Riječ ima  vijećnik  Viktor  Krapljanov u ime  Kluba Nezavisnih vijećnika NLPC. 
 

VIKTOR  KRAPLJANOV : 
  
Dobar dan.  
Pozdrav predsjedniku  Županijske skupštine,  Županu Istarske  županije, kolegicama i 

kolegama.  
Imam  dva pitanja za  Župana Istarske  županije. 
Prvo pitanje bi  se odnosilo na  Opću bolnicu Pula. 
Obzirom  da smo konačno došli do toga  da su se neke stvari pokrenule, recimo, za 

natječaj, što naravno pozdravljamo, zanima me što će se napraviti, koji su planovi za 
najavljene organizacijske promjene u samoj bolnici. Natječaj ide. Ono što ste rekli 
organizacijske promjene, što se na tome misli.  

I  drugo pitanje bilo bi  vezano za Dom umirovljenika  u Umagu. S obzirom da bi u 
trećem mjesecu po planovima  trebao biti gotov, da bi trebalo primiti ljude unutra,  koji je stav 
županije vezano za ustrojstvo  samog  Doma umirovljenika u Umagu. 

Hvala  lijepa.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala lijepa.  
Riječ ima  gospodin  Župan. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 
Poštovane vijećnice i vijećnici, spetabile consigliere e consiglieri, poštovani 

gospodine predsjedniče Skupštine Istarske županije, kolegice i kolege, dame i gospodo, 
signore e signori, dozvolite  mi  da vas najprije najsrdačnije pozdravim i  da odmah  krenem  
na odgovaranje na  postavljena pitanja, na prvo pitanja, gospodinu  Viktoru Krapljanovu.  

Kao što ste primijetili izašao je natječaj u hrvatskim medijima, a nedavno i našao 
štancu za ishođenje najbolje ponude od banaka za financiranje i zatvaranje financijske 
konstrukcije  za izgradnju nove opće  bolnice Pula. Mi očekujemo da ćemo dobiti više 
ponuda, više banaka, više  zainteresiranih  financijskih subjekata i očekujemo  da ćemo onda 
početkom svibnja mjeseca kada zaključimo  taj natječaj odabrati ponuđača, da će odmah 
nakon toga  Vlada RH zasjedati  na prvoj redovnoj sjednici Vlade donijeti  državno jamstvo, 
čime ćemo onda omogućiti  drugi  natječaj, a to je natječaj za  izgradnju same bolnice.  

Ja sam i danas sa austrijskom ambasadoricom, koja je  iskazala interes u ime  
austrijskog gospodarstva, razgovarao o tome da i njihove tvrtke  sudjeluju u izgradnji bolnice. 
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Takve sam imao  razgovore i sa  hrvatskim  gospodarstvenicima. Dakle, počeo je ozbiljan 
interes  partnera koji su  zainteresirani za izgradnju  bolnice i  to domaćih i  stranih. Ja 
očekujem, prema onome što je i ministar zdravstva najavio, a to je da bismo  negdje prema 
danu  županije Istarske, dakle,  25.09. morali imati praktički sve gotovo, morali bismo znati  
tko  će  graditi bolnicu i sve one ostale elemente koji su bitni za završetak tog posla, znati  
ćemo i rok za izgradnju bolnice i sve ono ostalo što je bitno.  

Organizacijski  ne znači tu puno novoga, ne znam na što ste se sve referirali, gdje  
ste to pročitali. U  svakom slučaju ja sam rekao da  bolnice nisu samo zidovi, bolnice su 
uređaji, aparati, a pogotovo ljudi.  

I ono što je vrlo bitno, ja ću tokom  4. mjeseca biti u Toscani, gost predsjednika regije  
Toscana, koja upravo danas gradi  4 bolnice, sličnog  kapaciteta kao naša, 4 ih  gradi u 
Toscani, i oni su nam otvorili vrata, naši  će stručnjaci iz naše bolnice moći biti  stalno prisutni  
u tim  bolnicama. Očekujemo  da ćemo imati, naravno,  imati sličnu situaciju i sa mogućim 
austrijskim partnerima.  

Prema tome u tom smislu  računajte da mi  nećemo ulagati samo u zidove i opremu, 
nego  ćemo prvenstveno ulagati u ljude koji  će znati  upravljati opremom koju ćemo kupiti. 

Što  se tiče Doma umirovljenika Umag, to je jedan od dobrih poteza bivših  gradskih 
vlasti u Umagu i nama je  bilo vrlo važno pokrenuti to pitanje još prije puno godina. Nažalost, 
svjedoci  smo  činjenice da domovi umirovljenika koji su izgrađeni od  strane gradova, kao 
što je to na primjer Buzet ili Poreč, nisu ušli u sustav financiranja na državnom nivou, pa  
tako i ovaj gradski  umirovljenički, hajmo reći  dom , ne ulazi u ovom  trenutku. Ja ono što 
zagovaram nadam se da će biti  razumijevanja nove  vlade da Umaški,  Porečki i Buzetski 
dom umirovljenika uđu u sustav financiranja od strane države, jer to nije nikakav luksuzu. 
Imati dom umirovljenika je  nasušna potreba, a nikakav luksuz. 

Evo, to je ono što  vam ja mogu ukratko  odgovoriti na vaše pitanje. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Kolega vijećnik Krapljanov imate pravo izraziti mišljenje na dani odgovor.  
 /V, Krapljanov : Nema potrebe/. 
 Hvala.  

Na redu je Klub vijećnika IDS-HNS. 
Riječ ima Serđo  Baskijera. 

 
SERĐO BASKIJERA : 
 
 Poštovane kolegice i kolege vijećnici, gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa 
suradnicima, imam kratko pitanje. 
 S obzirom na je potpredsjednik Vlade RH, gospodin Čačić najavio  izgradnju ili  
zamjensku  TE Plomin, koja  bi počela tijekom ove godine, znamo stav  županije i lokalnog  
stanovništva, kakav će biti stav  županije u svezi  gradnje TE.    
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 

 
Gospodine  Župane izvolite, imate riječ. : 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Evo, ja  ću biti  veoma jasan. 
 Stav županije je zapisan u Prostornom planu  Istarske  županije. Prema tome ono što 
piše u Prostornom planu  i ono što  Župan istarski u funkciji  Župana mora zagovarati, 
jednostavno i potpuno jasno. 
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 Međutim, ne mogu se oteti dojmu da vlast se promijenila, ali se u suštini ništa 
promijenilo nije kada je u pitanju TE Plomin  2, odnosno  3, zamjenska  TE za jedinicu.  
 Činjenica je da je bivša  Vlada na čelu s HDZ-eom, činjenica je da  sadašnja  Vlada 
također zagovara TE novu zamjensku  na ugljen i to je realnost pred kojom  stojimo.  

Da ne bih bio noj koji  drži glavu u pijesku, znajući za sve ovo što se dešava, jer imam 
pristup tim informacijama, to je barem potpuno jasno i opće poznato, ja sam već prije 
nekoliko  mjeseci, odnosno prije dva, odmah nakon izbora, alarmirao kolege s Labinštine, 
načelnike i gradonačelnika, imao sam nekoliko susreta zajedno sa  zamjenikom Župana i 
razgovarali smo vrlo jasno rekavši im da je  moguće  da će se ići do kraja, neovisno o našem 
Prostornom planu sa tom tezom izgradnje  zamjenske TE u  Plominskom zaljevu  sa istim  
energentom  koji je danas. U tok kontekstu ja ne želim prebaciti odgovornost  sa svojih  leđa, 
niti sa vaših leđa kao županijski vijećnici i vijećnice, međutim, želim da zajedničku 
odgovornost preuzmu i kolege  koje su dobile povjerenje na području   Labinštine, jer među 
njima  postoji  na neki način jedna vrst podjele, neki su za, i neki  su za to  da se izgradi 
zamjenska  TE na  ugljen, ovako kao što je današnji  energent, a neki  nisu za. I u tom 
kontekstu  želim da nikako mi samostalno nešto odlučimo, jer ima i onih koji su  za 
zamjensku  TE, već da ta odluka  bude zajednička, prvenstveno  se odnosi , naravno  na  
Općinu Kršan, gdje  sama  Plominska  TE. Međutim, to, naravno, nije dovoljno, jer TE  
zagađuje puno šire nego što je jedna općina, pa prema tome  neka se odluče i kolege sa 
područja Grada Labina, Svete  Nedelje, Raše i Pićna, koje kolokvijalno zazivamo  Labinština, 
a onda ćemo o tome razgovarati, naravno,  i mi. To je ono što vam u ovom  trenutku mogu  
reći, više ili manje, mislim da vam je potpuno jasno koji je naš stav zapisan u Prostornom 
planu Istarske  županije, ponavljam još jednom. Međutim, činjenica je da je neovisno o 
promjeni vlasti, ostala ista politika  kada govorimo  o  energentu za  TE, jer se to pravda 
činjenicom  da  Hrvatska  treba  više  energije, da nedostaje  energije i  da treba raznolik 
izvor  u energetski sustav, dakle, hidro, vjetar, sunce, ugljen i plin. 

  U ovom  slučaju, zbog svega što je do sada izgrađeno, pristana i svega ostaloga, 
argumentira  se da Plominska  TE , zamjenska za jedinicu,  treba ostati na istom  energentu. 
To su činjenice pred kojima  stojimo. To je govorila  bivša  Vlada HDZ-ea,  to govori sadašnja 
koalicijska  Vlada i mi  se suočavamo s tom  činjenicom.  Odluka nije donesena,  odluka  će 
biti donesena zajedno. Kakva će biti ja u ovo  trenutku  ne mogu  prejudicirati, ali  sigurno 
neće biti, ponavljam, sa glavom kao noj pijesku, jer se to,  nažalost, činilo prije,  prvi  Župan 
Istarske  županije, nažalost, je  bio u toj situaciji  da je prepustio napraviti nešto korisnije  za 
Istru u to vrijeme kada se gradila  dvica, ja sigurno to neću biti i učiniti  ću sve da maksimalno 
zaštitim interese građana Labinštine, kakav  god  taj interes bio, štogod oni  rekli i kakogod 
oni odlučili na svojim tijelima.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine  Baskijera imate prvo se očitovati  na odgovor.  
 Odustajete.          
 Sada je na redu  bivši Klub  vijećnika  HSU- HSLS-a, odnosno pod  Ostalima. 
 Riječ ima  vijećnica  Evelina  Biasiol – Brkljačić.  
 
EVELINA BIASIOL – BRKLJAČIĆ : 
 

Signor  presidente, vicepresidenti, spetabili  consigleri, due  interpelanze. 
 Una riguarda il Pronto  soccorsop vista la proposta di emendamento alla  legge  sula  

tutela sanitaria operata dal ministrojo Ostojić, secondo la  qualle si estende il   termine di  
attuazione della  legge  di  6 -12 mesi.  
 Gli enti  del PS sono unita'  a sviluppo  regionale e  dovevano  essere operativi  
all'inizio  della'anno . In Istria  l'iniziativa popolare  ha avviato una petizione che ha  portato 
circa 19.000  firmatari. La  petizioe  richiedeva l'intervento dell'amministrazione nel risolvere i 
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problemi amministrativi sorti con l'applicazione della legge. Cualcosa si e' risolto  con accordi   
tra le unita' sanitarie eppure nella pratica  non si  sono viste migliorie.      
 Si pensa di ritornare al nr.94 per le chiamate dirette  al prostono soccorso come' gia'  
avvenuto nella  regione di Zagabria.  
 E unaltra intepelacnza riguarda inovamente il pagamento del pedaggio  che  avvevo  
gia' iniziato  circa un anno  fa. Noi in Istria dobbiamo pagare 40,00  cune se vogliamo arivare 
solo fine  Fiume, mentre per lo stesso kilmemetraggio se si  vuole arivare da Fiume a 
Zagabria  si pagano  38,00  cune. Quindi in Istria  si poaga circa il 35 % in piu. Chiedo, 
secondo  quale citerio  che gia' da  Rogovići al Montemaggiore  non c'e' una doppia 
autostrada, tale carico che sia  anche i  cittadini che  gli  linprenditori. Da pensare che anche 
e considerato il pagamento eletronico tramite gli  ENZ-e.  
 Grazie. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Gazie signora  Biasiol.  
 Signor  presidente izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Vorrei molto semplice dire  che  Lei non ha visto migliorare, posso  capirlo perche 
siete in opposizione, invece vi devo  sottolineare una cosa importantissima che  forse non lo 
sa, il modello che  abbiamo fato  qui in Istria e diventato il modelo  del ministro.  Per qui  
spero  che il nuovo ministro  della  sanita' in Croazia  avra l'appogio  anche nostro non solo 
perche si  e dimostrato molto positivo sull'ospedale di Pola, ma perche anche e venuto  e ha  
parlato  con la gente che  lavorano nel Pronto socorsso  e ha visto  che il modelo che 
abbiamo previsto noi in  questo momento era l'unico  possibile. Domani si terra' nel Ministero 
una nuova riunione, vedremo con   cosa  riuscirà il ministro.  

Sicuramente  tutto nella  vita si può migliorare per qui veramente   anhe il sistema del 
Pronto socorsso, ma dobbiamo avere della  gente che  vuole lavorare nel Pronto  socorsso. 
Noi  abbiamo delle situazione  assurde, presepio qui a Pisino. Ci sono dei medici  che 
abitano  a Fiume, ano il diritto di abitare dove  vogliano,  ma uno di loro proprio ano  
cominciato fare queste  petizioni perche non ha voluto essere pronto in ogni momento visto  
che viva a Fiume. Io  personalmente lo capisco assolutamente, ma d'altra parte la gente 
Istriana  ha  diritto di avere i sui  medici che  paghiamo tutti insieme disponibili   24 su  24 
more. Non mi interessa se vive  a Fiume . Se vuole  lavorare, riceva la paga  qui, lavora qui e  
deve essere disponibile  per la gente che  vive in Istria, non per quella  che  vive  a Fiume, 
perche la paga la ricee  qui, aiuta  ance quelli  che vivevano  a Fiume se vuole. Voglio dire ci 
sono delle  difficoltà'  nel  sistema, ci sono  delle  cose  che non sono studiate fino alla fine  
come si deve, ma comunque il modello  che noi abbiamo proposto  e stato acolto dal nuovo  
ministro  che ha  parlato qui  in  questa  sala  con  la giente nel momento  della  partizione,  
per qui io  vi  assicuro  che  questo  e un  tema assolutamente interesante, caldo, importante, 
e che  questo diventerà un tema che  comunque adesso  con le nuove infrastrutture  che  
abbiamo ricevuto anche  dal Ministero  riusciremo a mettere, speriamo,  su un  buon punto 
tutto il sistema che Lei non lo  considera ideale, non lo  considero  ne anche io ideale, perche 
ideale  e difficile  diventare, fare un  sistema di Pronto socorso, ma sono  convinto  che 
quello che abbiamo finora riuscito a fare, abbiamo almeno dimostrato che ci preoccupiamo 
fortemente per la nostra  gente.  
 Riguardo il pedaggio dell'Ipsilon io ripeto sono una  cosa. Non sono  qui  di essere 
avocato della  Bina - Istra, perche io non sono avocato, soprattutto  non della  società Bina - 
Istra. Il pedaggio  che si va  pagare, si puo  pagare anche in un'altra maniera prendendo tutti 
i abbonamento  che si possono prendere , dove il prezzo dopo scende. Sicuramente se si  fa 
in un'altro modo si ottimisa, diciamo  cosi, la'usofruto  dell'Ipsilon e i pedaggi sono, come 
dice, giustamente sono piu alti di quello che  probamente dovrebbero essere. E una  azienda 
privata, ognuno  scelga la via  dove  vuole andare. Piu  di  questo in  questo momento non 
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posso dire. Posso solo ripetere  che il nostro interesse strategico  e di finire l'Ipsilon da Pisino  
fino  a Matulji, fino  Fiume. Speriamo che iz Ministero delle  finanze, quello  dell'infrastrutture  
riuscirà  a portare a buon fine  tutti i documenti  necessari  per  allungare la  concesione, e 
poi dopo  anche di finalmente di acominciare di costruire questo pezzo  che ancora ci rimane  
e dobbiamo  farlo.  
 Grazie mile.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie. 
  Signora Biasiol ha  dirito di esprimere la sua opinione. 
 
EVELINA  BIASIOL :  
 
 Per cuanto riguarda il Pronto socorsso mi compiaci che le cose vadano 
probabilmente si sentira l'efeto in giugno quando sara l'operativo tutto il sistema. 
Probabilmente si sentira l'effeto in giugno quando sara operativo tutto il sistema, 
probabilmente si lavora  ancora secondo il sistema che  vigeva  nel 2011. 
 Per quanto riguarda il  pagamento del pedaggio io li ho  deto  che  ho  considerato il 
pagamento eletronico, quindi tutti  gli  abbuoni secondo quelli  considerati in Istria  e quelli  
considerati da Fiume  a Zagabria, sempre  e lo  stesso, la  stessa differenza di  circa il 30 – 
35  % di piu noi  dobbiamo pagare.   

Penso  che  l'amministrazione  istriana  dovrebbe intervenire in  questo  caso non 
farsi ne avocato, ne  difensore, ne accusatore, ma chiedere  forsi  per secondo   quale 
criterio , considerando  che anche Il Montemagiore lo pagiamo  28 o  14, come   vuole, ma 
che e stato  costruito anche con  l'autocontributo  della  cittadinanza  dell'Istria. No  ce lo  
dimentichiamo  questo.             

DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala. Grazie.  
 Sada je na redu Klub vijećnika  SDP- ZELENI.  
 Riječ ima  vijećnica  Maja  Šarić.  
 
MAJA ŠARIĆ : 
 
 Lijep pozdrav svima. 
 Ja imam jedno kratko pitanje.  
 Naime, ove  godine  nam je burica malo jače zapuhala i donijela probleme u opskrbi  
električnom  energijom. Ne znam kako je bilo u drugim  dijelovima Istarske županije, ali  na 
području  Grada Pule  bilo je problema i  bilo je dana da više  energije  nije bilo, nego je bilo. 
I  sada mene zanima tu dvije  stvari. 
 Prvo, uzrok i drugo rješenje. 
 Hvala  lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala. 
 /I. Jakovčić :  Dati  ću pisani odgovor).  
 Dobit ćete  pisani odgovor. 
 Sada je na redu Klub  vijećnika  HDZ - HSS. 

Vi  ste tražili zamjenu. To  bi  bio presedan. Prvi puta  bismo napravili zamjenu, ako  
ćete uvažiti, jer je kolega vijećnik i oni bi se  sada zamijenili. Nismo nikada do sada to učinili.  
 Riječ ima  vijećnik  Nenad Boršić. 
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NENAD  BORŠIĆ : 
 
 Poštovani  predsjedniče, Župane, kolegice i kolege. 

Prvo pitanje. 
Približava se turistička  sezona. U  biti  dva tjedna  nas dijele od  Uskršnjih praznika, 

pa me interesira u kojoj smo fazi , da li smo sve uspjeli pripremiti i gdje se u sve mu tome 
nalazimo u toj  turističkoj ponudi, gospodine Župane. 
 Drugo pitanje, s  obzirom na situaciju koja  je u svijetu i krizu, znamo  da su svi gosti 
jako osjetljivi na prvu sliku koju  steknu, pa  vas molim  u ime Grada Labina, odnosno cijele 
Labinštine, kako ste je prije nazvali, a kako je svi nazivamo Labinština,  ako nam  možete 
reći: da li će biti  cesta što povezuje  Vranju i tunel Učku, gotova  do  Uskrsa. 
 Hvala  vam lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala  vama.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 To je  vrlo mudro pitanje, postavljate mi pitanje za koje znate da moram odgovoriti da 
neće. To je dobro pitanje. Trebali  ste me pitati  da li  će do sutra biti  gotova cesta, pa bih 
vam isto odgovorio da neće. Ali, dobro. Opozicija, normalno da mora postavljati takva pitanja  
na koja  pozicija ne može uvijek odgovoriti odmah da, bit će odmah  gotovo do Uskrsa. Neće 
biti  cesta gotova do Uskrsa. Ja sam rekao da nisam od onih koji  stavljaju probleme pod 
tepih, nego  želim o njima govoriti, razgovarati, kao što isto tako odgovoriti na pitanje, pa 
makar bi netko htio  čuti drukčiji odgovor, ali ako nije moguće, nije moguće. 
 Ono što je, naravno, u vašem pitanju za građane  Labinšćine, kako se valjda tepamo,  
svakako je ta cesta bitna, ali je bitna i turistička sezona, naravno, ona je bitna za  čitavu  
Istru. I evo, mogu  sa zadovoljstvom reći  da su prve prognoze  vrlo povoljne. Dakle, ono što 
želim  posebno istaknuti, sada kada napokon imamo ministra turizma, koji se  razumije u 
turizam, imamo i njegovu nedavnu posjetu Njemačkoj i gospodin Ostojić me je obavijestio 
nakon te posjete da su prognoze s Njemačkog tržištu  vrlo  ohrabrujuće. Imao je  razgovor  s 
najvišim  dužnosnicima u turizmu, ali i partnerima koji su turističke agencije, operateri i tur-
operateri. I njemačko  tržište, kao naše glavno tržište je odlično  reagiralo na i na zadnjim 
sajmovima. 
 Prema tome, taj dio koji je Istra napravila u pripremi sezone, u promociji Istre, u 
promociji sezone, smo odradili  sjajno. Dobili smo  vrlo značajna priznanja i Turistička 
zajednica, kojom predsjedavam, je zaista posao odradila  vrlo, vrlo kvalitetno.  
 Druga tema, razgovor s privatnim sektorom, kao što znate, mi imamo  vrlo  otvorenu 
komunikaciju s privatnim turističkim sektorom i s malim i s velikim privatnim turističkim 
sektorom i s njima je komunikacija odlična i njihove su akcije također vrlo pozitivne.  Imamo 
dobro  brandiranu  Istru na turističkim  emitivnim područjima, imamo  ozbiljne šanse da jače 
zagrabimo goste iz Skandinavije, pa nadam se uskoro i  naredne godine i više i s britanskog 
tržišta, što nam otvara nove perspektive za  razvoj  turizma i to  pogotovo u pred i posezoni.  
 Ono što nam  treba, treba nam više turista iz dalekih zemalja, iz  daleko istočnih 
zemalja i  Sjeverne Amerike, iz Rusije, iz  Centralne  Azije, bivših  Sovjetskih  republika. To 
tržište je do sada slabo obrađivano. Ti gosti su uglavnom odlazili na druga mediteranska 
odredišta ili na druga  svjetska odredišta. Trebamo ih više pridobiti za Istru.  Na tome radimo, 
ali naravno, najbitniji  su nam stalni vjerni gost, Njemačka, Austrija, Italija, Slovenija, čitav 
blok  Istočne  Europe i naravno jedan dio  zemalja  koje su zemlje bivše Jugoslavije ili 
naravno  Francuska, Nizozemska, Belgija  i taj dio zemalja.  
 Dakle, turistička sezona u sigurnosnom aspektu,  nedavna je bio i ministar unutarnjih 
poslova u posjeti Istri. Bio je drugi povod, ali imali smo prilike  razgovarati  o tome i ja sam, 
kao  što znate, u stalnom kontaktu s našom policijom i  do  sada pripreme u tom dijelu 
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sigurnosti teku  kvalitetno. Kasnije  ćemo imati i slijedeću točku dnevnog reda vezano za 
sigurnost i spašavanje, pa  će biti govora i o tome.  Uglavnom  sve naše, hajmo reći tako, 
sigurnosne snage  su  spremne za priliv  velikog broja turista. Znam da su i turističke 
zajednice po općinama i gradovima spremne, jer imamo i koordinaciju sa njima, sa 
gradonačelnicima i  načelnicima također imamo otvorenu  koordinaciju . Prema tome taj 
kompletan sustav je već sada spreman. Naravno, prvi  veći priliv gostiju očekujemo za  Uskrs 
i onda poslije toga najava jedne manje grupe u  šestom mjesecu zato što tako padaju 
praznici. Pokušat ćemo  vidjeti da li možemo nekim dodatnim  sadržajima  rješavati taj 
problem koji je tradicionalan, koji nije ništa nove, već je tako  stalno, ali upravo zato što je 
stalno  stoga  usmjerili smo neke napore upravo da u tom dijelu  sezone, kada malo pada, 
dolazak gostiju pokušamo sa nekim novim ponudama privući goste. 
 Mogao bih puno o tome govoriti, ali mislim da sam dao dovoljan aspekt  od  državne 
do lokalne razine što je učinjeno i što vjerujem da će zadovoljiti interese naših gostiju koje  
željno očekujemo.  
  
 
DINO KOZLEVAC: 
  

Hvala lijepa.  
 Gospodine Boršiću izvolite, imate riječ.  
 
NENAD  BORŠIĆ : 
 
 Ja vam zahvaljujem, gospodine Župane, ali znate da kao Labinjan moram biti uporan. 
Ako već ne može cesta biti gotova  do Uskrsa, onda  već bismo  vas zamolili  ako možete 
urgirati, jer  sada, kako se ono kaže, sukno i  škare  zbog koalicije se  nalaze u vašim 
rukama, pa mislim  nije tako  jednostavno, ali barem da pokušate preko naših ljudi iz  
županije urgirati da se do sezone, do petog ili  šestog mjeseca,  proba nešto realizirati po 
pitanju  te ceste.  
 Hvala  vam lijepa. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Gospodine Župane imate pravo  na riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Ja  ne želim zlorabiti ovu govornicu, ali  potpuno je jasno da je ta cesta zaista bitna za  
cijelu Istru, pogotovu za  građane  Labinšćine. Ja sam već obavio razgovor  sa novim 
direktorom Hrvatskih  cesta na tu  temu. Da sam  znao da će to pitane biti postavljeno   
danas tražio bih mu  rok, ali u svakom slučaju ono što imamo sve garancije i sve najave su 
da bi do sezone svakako  ta cesta trebala biti  gotova. Prema tome vjerujem da ćemo se svi 
zajedno potruditi da zaista ta cesta bude gotova. 
 Da li imam baš  škare i sukno u toj koaliciji o tome  ćemo  razgovarati drugom 
zgodom. U  svakom slučaju  ja nisam  krojač, nego se bavim politikom i dalje, ne brinite, ma 
da se pisalo  malo i  drukčije, ali za godinu dana vjerujem  da ću  vam biti  dragi  Župan i da 
ćemo lijepo prijateljevati zajedno.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Na redu  je Klub vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnica  Nevija  Poropat. 
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NEVIJA POROPAT : 
 
 Poštovani gospodine Župane sa suradnicima, predsjedniče Skupštine, kolegice i 
kolege. 
 Imam jedno  pitanje koje sigurno zanima većinu ili skoro sve građane Istre, a tiče se 
vodoopskrbe u  Istri. 
 Naime, zanima me kakvo je stanje izvora i jezera po količinama s obzirom da prave 
kiše u Istri a i  šire nije bilo jako, jako dugo, te da li će u  slučaju kiše uspjeti  se zadovoljiti  
svi kapaciteti. 
 Drugo, u slučaju  slabe vodoopskrbe  u turističkoj sezoni  2012. godini koje će se 
mjere poduzeti za normalno  reguliranje vodoopskrbe.  
 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovane  dame i gospodo. 

Ovo je sigurno danas najdramatičnije pitanje u Istri. 
 Kao što znate ozbiljne kiše nije bilo cirka od sredine prošle godine i  bez  kiše nema ni 
vode, nema izvora koji mogu biti dovoljno izdašni, a nažalost ni  Butoniga ne  može biti  
dovoljno izdašna i  pokriti sve ako  sami izvori  nisu dovoljno izdašni. 
 Ono što vas  želim obavijestiti je da smo svakako sada upravo neki dan imali nove  
razgovore sa Hrvatskim  vodama i stvorili smo jedan novi akcijski plan koji ide za tim  da 
stavimo u  funkciju  izvore Bužini i Gabrijeli  sa nekih  100 litara u  sekundi, nadajući se toj 
izdašnosti, Bubić jamu  za  područje Labinštine, ova prva dva izvora bi bila  za područje, više 
manje, Zapadne  i  Centralne  Istre, koju danas koristi HEP  za  potrebe TE. Razgovori  su 
vrlo dinamični s njima i to bi trebalo razriješiti, dobiti nekih  25 do  30 litara vode u sekundi. 
Na području puljštine najizdašniji izvor je Tivoli i vjerojatno još koji izvor, gdje bismo pokušali 
dobiti novih  60-tak litara vode u sekundi. 
 Ono što treba znati  je da je taj izdatak cirka  težak  15 milijuna kuna. Znači, nije mali 
izdatak. Biti  ću potpuno jasan i premjera sam upoznao s ovom problematikom, jer je pitanje 
regularnosti  snabdijevanja vodom glavni, najvažniji problem u Istri za  građane  Istre, a kako 
se približava turistička sezona, bit  će nas više nego dvostruko  više, onda to znači da je to 
ozbiljan problem i za sve goste. A oni koji pamte 80-te godine, kada  se jednom dogodilo da 
nije bilo  vode u Istri za vrijeme turističke sezone, znaju  kako je to izgledalo. To je  zaista bilo  
tragično i ne daj  bože  da nam se to ponovi. Vjerujem da će možda i koja kap kiše još 
dodatno pasti, ali  ona nam neće puno pomoći ako zaista to  ne budu višednevni pljuskovi. 
Ako  toga ne bude mi  ćemo  morati iznaći načina  da investiramo još  15-tak milijuna kuna 
da bismo  regulirali  i imali sigurnost u vodoopskrbi s time da  treba reći vrlo jasno, pitanje 
kvalitete  te vode i kakva  će biti kvaliteta  te vode , u ovom  trenutku  ne možemo do kraja 
garantirati zato što izvori, na primjer, Bužini i Gabrijeli,  nisu u  funkciji već duže godina, 
pošto su to izvori kojima se svojedobno snabdijevala Koparština, kao što znate. Želim vas 
informirati da su to bili izvori u funkciji  snabdijevanja Koparštine. Oni su tu, međutim, njih  
treba staviti u funkciju, staviti  ćemo ih u funkciju . Također ovi izvori, pogotovo u Puli, su 
izvori koje  ćemo  staviti u  funkciju, ali  trebamo jasno  dati do znanja i ne želimo, ponavljam, 
ništa  stavljati  pod  tepih. Preuzimamo odgovornost za to zajedno sa  Hrvatskim vodama i  
Vladom RH, očekujući od premijera brzu i jasnu  reakciju  i od  Hrvatskih voda  također bržu i 
jasniju  reakciju. I u tom kontekstu vjerujem da će  možda za  razliku, nažalost, od  drugih 
dijelova  Hrvatske,  gdje je stanje još  alarmantnije i  zaista je vrlo teško stanje u Slavoniji i u 
Dalmaciji, ali ovim bajpasiranjem  vjerujem da ćemo  razriješiti kvantitetu snabdijevanja 
vodom, a  onda bude li, naravno, dovoljno kvalitetne vode, onda smo  riješili problem i  
kvantitete i kvalitete, ako ne, mi  ćemo  svakako građane  upozoriti ako bi bilo kakav problem 
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bio, jer ponavljam, nećemo ništa skrivati. Priroda je htjela  da imamo lijepih  sunčanih dana 
na pretek ove jeseni, ove zime, nema  kiša, mi  ćemo učiniti  sve što je moguće da bismo 
uspjeli u tome. Suša je svugdje u  cijeloj  Europi . Veliki su problemi  na Mediteranu, svugdje 
u  Europi. Međutim, vjerujem da ćemo ovim zahvatima razriješiti barem jedan dio problema 
sa vodoopskrbom u Istri.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Imate li potrebe izraziti  svoje mišljenje ? 
 Nema. 

Iz Kluba  Nezavisnih vijećnika se više nitko nije javio. 
 Na redu je Klub  vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnik Marin Grgeta. 
 

MARIN GRGETA : 
 
Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane,  zamjeniče Župana, kolegice i 

kolege vijećnici, poštovani svi ostali prisutni, dobar dan svima. 
Ja imam jedno pitanje za  Župana, a odnosi se  na  jednu  temu o kojoj sam barem 

jednom već postavio pitanje pred nekoliko godina, a kako  se stalno nešto dešava u tom 
smislu i kako imamo  dosta novih informacija,  upitao bih  Župana koje su novosti, koje 
novosti ima  županija kao osnivač vezano za problem blokade  žiro računa Osnovne  škole  
«Vladimira  Nazora» u Vrsaru. Vrijeme mi  ne dopušta  da idem u čitavu kronologiju slučaja, 
ali  reći  ću samo da je  početni dug nastao  90-tih godina  za vrijeme ministrice  Ljilje  Vokić, 
kada je osnivač  škole bila  država, i kada se desio  čitav niz  propusta zbog kojih je  nastao 
dug  prema nizu firmi, najveći dug  prema «Radniku» iz Križevaca. Taj problem nije  riješen 
odmah. Tada se mogao riješiti sa milijun i nešto kuna , danas je taj dug  već oko  5,5 milijuna 
kuna sa  zateznim kamatama. Te kamate ratu 500.000,00 kuna godišnje. Svi znamo kako 
nam izgleda proračun i koliko bi se u  osnovno školstvo moglo uložiti sa tih dodatnih  
500.000,00 kuna godišnje. Mislim da je krajnje vrijeme da se  taj problem  riješi.  

Ne bih  dalje duljio. Možda još samo informacija da je  zadnja stvar koja se dogodila, 
«Radnik» Križevci, kao najveći vjerovnik je dao prijedlog Trgovačkom sudu da se pokrene 
stečaj  nad školom. Ja nisam pravnik, ali mislim  da to nije niti  teoretski moguće, ali svejedno 
mislim da je to  dokaz da je situacija stvarno alarmantna, da škola  djeluje u teškim uvjetima i  
bez obzira na svu dodatnu pomoć   od  županije i od  Općine  Vrsar, koja  si je  školu na 
kraju sama izgradila, iako ni prije  ni  sada nije bila osnivač, nekako preživljava, postiže 
odlične rezultate, ali mislim da ta djeca i ti ljudi, taj kolektiv zaslužuju  da se taj problem  
napokon riješi. 

 Hvala.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  

 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani kolega Grgeta, meni je poznato koliko je  za  Vrsaranke i Vrsarane važna 
tema  škole. 
 Imamo jednu novu situaciju koja je relativno malo poznata. Mi smo  svojedobno tužili 
državu  kao  županija i dobili smo taj spor. Prema tome za sada je odluka u našu korist. 
Naime, radi se  jednostavno o tome da država ignorira čitavo vrijeme činjenicu da,  kada je 
nastao  taj  dug i kada se sve to  dešavalo, ta škola bila u državnom  vlasništvu i država je  
odgovorna za nju.  Nema ili nije bilo političke volje da se razriješiti  to pitanje, jer je bivša  
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Vlada, bivša  vlast, htjela  sve prebaciti na  županiju. I zato smo tužili  državu i dobili spor. 
Nadam se da će sada biti političke volje . 
 Mi smo odlučili pripremiti kompletan predmet ministru Jovanoviću, kojem  sam neki 
dana najavio da  ću mu poslati kompletan predmet, da se  on upozna sa problematikom, da 
vidi o  čemu se radi, i da nađemo zajedničko  rješenje, jer daljnje  rješenje ovako nema  
smisla. Ja sam stjecajem okolnosti, evo  reći  ću kada ste već postavili to pitanje, danas imao  
razgovor  sa tvrtkom iz Križevaca, «Radnik» iz  Križevci, jer su zainteresirani za izgradnju  
bolnice u Puli, pa su došli  na razgovor kod mene,  stavili smo  i tu temu  na dnevni red. I  ja 
sam preuzeo obvezu na sebe, koju  će naša pročelnica za  školstvo sa velikim  
zadovoljstvom  preuzeti na sebe i pripremiti prijedlog kako bismo mogli doći do rješenja, pa 
eventualno  i nagodbe, što mislim da bi kao stranka u sporu, koja je dobila spor, bilo vrlo  
džentlemenski da mi predložimo način razrješenja  «Radniku»  Križevci i  državi na koji način  
izaći iz ove situacije s time da za sada mogu reći da je ta tvrtka  zainteresirana da se  
pronađe  rješenje. Država do sada nije  bila  zainteresirana, ignorirala je  to. Vjerujemo  da 
ćemo  sada naći rješenje i da ćemo , kao  županija, ja  vam mogu  najaviti da  ćemo u 
narednih mjesec dana izaći sa inicijativom kako mi vidimo  rješenje  tog  spora, očekujući da 
će nadležno  Ministarstvo  biti  senzibilno i da će tvrtka  sama biti  senzibilna, svjesni da su 
ipak iznosi  veći, čini mi  se da  se oko  7 milijuna kuna vrte iznosi. Prema tome jesu sporovi 
u pitanju, odvjetnici itd. U tom kontekstu  računajte na to da  ćemo mi kao  županija izaći sa 
prijedlogom razrješenja ove situacije, nadajući se da će  država napokon shvatiti i zaštiti 
interese građana  Općine  Vrsar i svih, naročito školaraca i roditelja.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Imate li potrebe komentirati odgovor 
 /M. Grgeta : Hvala). 
 Na redu je kolega Zdenko Plisko. 

ZDENKO PLIŠKO 
 
 Kolegice i kolege, poštovani predsjedniče, Župane  sa suradnicima. 
 Imam jedno kratko pitanje, a odnosi se  na  Mandatni program  Župana Istarske  
županije. 
  Prije  nešto od više  dvije godine Županijska  skupština je donijela Zaključak o 
prihvaćanju Programa rada Župana Istarske  županije  za  razdoblje  2009-2013. godine pod  
nazivom : PARTNERSTVO, KONSENZUS. OTVORENOST. 

 U točki  3. Programa navodi se : «Istarska  županija od Vlade i od  drugih relevantnih 
institucija u zemlji očekuje  donošenje paketa mjera  u kojem  bi se uvrstilo i  jačanja lokalne  
i regionalne samouprave». Kao jedan od  temeljnih ciljeva navodi se «da  se kroz sve oblike  
demokratskih djelovanja sadašnja  sredstva lokalne i područnih proračuna udvostruče kroz 
fiskalnu decentralizaciju i time omogući istinska samouprava i razvoj».U do sada poduzetim i 
najavljenim vladinim paketima mjera tome nije tako.  
 Pitanje . 
 Gospodine Župane, želim čuti vaš komentar, te da li cijenite da je time  izravno 
ugrožen vaš Mandatni izborni program, odnosno Program rada. 
 Zahvaljujem.  
 
DINO KOZLEVAC ; 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
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 Poštovani gospodine vijećniče. 
 Decentralizacija, regionalna autonomija  Istre ili  nešto  slično tome, kako je moja 
omiljena  tema, pa  evo  hvala vam na tom pitanju, ona je, naravno, i dio Programa kojega 
smo vam i podastrli. 
 Činjenica je da  prošlu Vladu nismo uspjeli uvjeriti i to  treba reći kao jedan i od  mojih  
neuspjeha, ako hoćete, ne znam koliko trebam ja  to preuzeti  na sebe kao  neuspjeh, ali  
činjenica je da je to  u Mandatnom programu, a to je da do značajne decentralizacije nije  
došlo, odnosno došlo je do  decentralizacije samo u onom  dijelu, glej  čuda, u kojemu je  
država bila nesposobna u  izdavanju lokacijskih i građevinskih  dozvola  i onda je naglo  
svojedobno ministrica Marina  Matulović – Dropulić sjetila   se kako je sustav u   entropiji i 
propada i onda  naglo odlučila to dati  županijama i  nekim  gradovima, da bi onda Župan 
Jakovčić, bez  da ju pita, dao te ovlasti odmah  gradovima, ne preko noći, ali u roku od par 
tjedana. I onda je ona divljala  na telefonu, ludovala mi je  na telefon, kako ja to smijem raditi, 
kako ovo , kako ono, pa rekao  sam joj otprilike: «Gospođo ministrice kao i vi, bez gotovo 
pitanja  dajete nam te ovlasti, a mi mislimo kao županija  da su  općine i  gradovi u suštini 
sposobniji od nas, bliže građanima i da oni  trebaju izdavati  građevinske, lokacijske i druge  
dozvole  tog  karaktera. Nakon toga  je to  postao model u Hrvatskoj. Namjerno  vam to 
govorim da  ukažem na činjenicu kako je država često iznimno  neefikasna, vodi sustav u  
entropiju. U ovom konkretnom slučaju pokazalo  se, a to je itekako bitno za građane, 
izdavanje lokacijskih i građevinskih dozvola i svega onoga što je bitno. Čekali smo godinama 
na lokacijske i građevinske dozvole. Danas se to može riješiti u mjesec  dana, dva mjeseca, 
kako  gdje., vrlo brzo, naravno ako je sukladno Prostornom planu. A nekada i kada je bilo 
sukladno Prostornim planovima  čekalo se godinama. To je priča koja ima  veze  sa 
poviješću, sa prošlošću. 
   Da li sam siguran da će biti  veće decentralizacije u  budućnosti ? 
 Pa  ne mogu  reći da sa sigurnošću vam  tvrdim. Ono što vam danas sigurno mogu  
reći je to da znam da postoje politički   razgovori na tu temu. Na moju inicijativu je osnovano 
Nacionalno povjerenstvo za reformu lokalne i regionalne samouprave, na čijem  je  čelu 
potpredsjednik Vlade, gospodin Neven Mimica. I meni je jako drago da je Vlada  prihvatila tu 
originalnu našu inicijativu, Istarsku inicijativu. I  vjerujem da će to Povjerenstvo  u narednih  
šest mjeseci, čiji sam ja  član, zadnji puta me je gospodin Grubišić zamijenio i  bio je na toj 
sjednici u ime naše  županije, donijeti  ne strategiju decentralizacije i tako nešto, nego 
konkretne mjere što  će se kada, u kojem roku koje ovlasti  decentralizirati. 

Ono što vam također mogu  najaviti svakako da  ćemo imati i političkih akcija  u tom  
smislu, pa pozivam i vas i sve prisutne u ovoj dvorani koji su za decentralizaciju Hrvatske, da 
se priključe tim političkim akcijama, zato što političke poruke supsidijarnosti su glavne poruke 
koje trebamo danas slati  građanima. Za odgovornost u ovoj državi nije odgovorna samo 
Vlada već je to i županija, načelnici i gradonačelnici, ali ne s ovakvim ovlastima. Ja se 
spreman preuzeti svu potrebnu odgovornosti, ali tražim odmah sve moguće ovlasti da 
preuzmemo kompletnu odgovornost i za zdravstvo, i za  školstvo i za gospodarstvo i za 
zaštitu okoliša i za infrastrukturu i za   kulturu i  da ne nabrajam dalje , 

Da  će biti više novaca nisam baš siguran, ali ono što  vjerujem da će ova Vlada 
napraviti i to  će biti onaj sigurni minimalni zahtjev kojeg ćemo mi imati, a to je  da se 
decentraliziraju ovlasti i novci koji pripadaju tim ovlastima  koje se danas ubiru u  državni 
proračun, da se barem ti novci  sa tim ovlastima  spuste na niže razine. Tu,  ako napravimo 
široku akciju decentralizacije, onda  tu mogu biti zaista ozbiljne ovlasti i mogu zaista biti dobri 
primjeri. Ja  ću  navesti samo jedan ili možda dva.  Kada je svojedobno ministrica kulture bila  
gospođa Vesna Girardi – Jurkić, ona je preuzela  Arheološki muzej u Puli i rekla  to je državni 
muzej, a prije je bio Muzej Grada Pule, odjednom je postao  državni muzej. U  redu. Možda 
je  u tom  trenutku i pomogla muzeju, ja ne kažem da nije, imala je sigurno dobre namjere. 
Međutim, da li  Arheološki muzej treba zaista biti državni muzej ili može biti gradski muzej, ja 
mislim da oko toga nemamo uopće nikakvih  spora. Naravno, da novac koji  treba dati Gradu 
Puli , namjerno govorim, nemam primjesu kulture, da budem potpuno  plastičan, da me 
svatko može razumjeti. Slična stvar je  na sto drugih područja i kada govorimo o zaštiti 
okoliša i kada govorimo o infrastrukturi, poticaju gospodarstva itd., itd.    
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 Što se tiče daljnje decentralizacije, političke akcije  će biti neophodne, dio programa  
Vlade danas je , osnovano je Nacionalno povjerenstvo na našu inicijativu, to je dobar znak. 
Gospodin Neven Mimica je predsjednik  Povjerenstva, jedna vrlo ozbiljna osoba. Ne vjerujem 
da se prihvatio posla zato  da ne bi ništa  napravio, nego da bi ipak nešto napravio . Prema 
tome  naznake  da bi se napokon  nešto moglo dogoditi na području  decentralizacije 
postoje. Međutim, morat  ćemo biti vrlo aktivni, vrlo angažirani, pa  pozivam svih da daju 
inicijative, prijedloge, sugestije, kako dalje decentralizirati zemlju. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Imate li potrebe komentirati  odgovor ? 
 Nema.  
 I zadnji prijavljeni za postavljanje  vijećničkog pitanje  je vijećnik  Josip  Anton Rupnik. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Pozdrav svima prisutnima. 
 Ja bih faktički vas samo htio podsjetiti cijenjene kolegice i kolege. 
 Ja mislim da je svima poznato da Istarska  županija je  županija koja ima  najviše 
ekoloških problema u svim  županijama na nivou  RH. Nevjerojatno zvuči što problematiku o 
tome nadležni Odbor ne raspravlja, niti predlaže neka  rješenja, koja  bi ova  Skupština  
trebala  raspravljati. O tome sam govorio, ali nema odgovora, kao što  nema  odgovora na 
neka moja pitanja. Da vam samo spomenem  da sam  negdje prije dvije godine postavio 
pitanje o informaciji o gospodarstvu, naročito o tvrtkama, pod motom «Bolje spriječiti nego 
liječiti», ali još nema odgovora. Nadam se da će odgovor jednog dana  doći.  
 Isto tako  bih htio  skrenuti pažnju  na sustav prostornog planiranja. Kao što ste uočili, 
nama se često prostorni planovi mijenjaju prema potrebi, prema  željama onih koji kupuju 
zemljište, pa  se onda prema njihovim  željama  mijenjaju prostorni planovi.  Interesantno je 
to  što ti gradovi i općine su do sada nastojale u globalu sve to prodavati, a  mi smo prije 
nekoliko godina predlagali da se u Istarskoj  županiji  uvede  institucija prava građana i da 
kroz  rentu općine i gradovi faktički mogu pokrivati troškove infrastrukture, a ne kao  do sada  
da čine,  pa da se nameću nameti građanima  svog područja, jer  faktički  više nemaju što 
prodavati.  
 Jasno je da je to jedan uvjet bio i  razlog na što  želim ukazati i postaviti  konkretno 
dva pitanja. Jedno je pitanje bilo  danas, o njemu  je bilo  govora, ali ja bih išao konkretno, 
htio  bih postaviti pitanje : zašto nismo sproveli referendum. Sukladno o Zakonu o  
referendumu, sukladno Statutu i svim pozitivnim  aktima  RH,  kada je raspisan na zahtjev 
vijećnika Istarske  županije, nije sproveden. 
 Isto tako postavljam pitanje : zašto nismo održali tematsku ili izvanrednu sjednicu o 
Plominu, gdje  smo već predlagali da bi  trebali biti nazočni predstavnici gospodarstva 
Ministarstva zaštite okoliša, HEP-a, Plinaši, Udruge civilnog  društvo i lokalna samouprava. 
Jer, ovo što slušamo sada putem medija, prvi potpredsjednik Vlade ignorira odluke Sabora, 
Prostorni plan RH, Istarske  županije, ignorira apliciranu konvenciju, Sporazum iz  Ahusku i 
Kiotski  sporazum. To sve postaje sekundarno da se nameće neka  volja. Samo bih htio 
upozoriti da smo o tome  razgovarali i zato tražim da se to  sprovede u djelo. Ako  žele 
gospoda  doći  da raspravljaju  ovdje, onda dozvoljavamo  si da imamo pravo i postaviti 
pitanja, ali unaprijed neka znaju da mi  o tome puno znamo, možda čak više nego oni.  
 Drugo, kratko pitanje : kada će biti izvršena  rasprava po Zaključcima  Skupštine 
Istarske  županije vezano za  15. 12. 2008.  kada  se govorilo o Rockwoolu,  a pogotovu 
mislim  sada kada je došao Izvještaj Agencije za zaštitu državna ometanja i  želio bih da se  
Izvještaj te Agencije raspravi na ovoj  Skupštini, jer ti nalazi  koje su oni sada ustanovili, 
dokazuju o nečemu što nije valjalo i dokazuju da smo bili u pravu kada smo to nekada 
napadali.  
 Hvala.  
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Župan  će poslati pismeni odgovor. 
 Ovime  smo  iscrpili točku 2. dnevnog  reda. 

AD - 3 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA  O PRIHVAĆANJU 
            IZVJEŠTAJA O STANJU SUSTAVA  ZAŠTITE I 

                      SPAŠAVANJA NA PODRUČJU ISTARSKE ŽUPANIJE 
    

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  
Izvješća nadležnih  radnih tijela  vijećnici su primili na klupe. 
U  raspravi je sudjelovao: TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-a. 
Skupština je  sa  27  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV i  bez  «SUZDRŽANIH»  

glasova, prihvatila 
 
   Z A K L J U Č A K 

 
o prihvaćanju  Izvještaja o stanju  sustava zaštite i  spašavanja na području Istarske 
županije  
 

AD – 4  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA 
             O  RADU  ZAKLADE ZA POTICANJE PARTNERSTVA  I 

   RAZVOJA CIVILNOG DRUŠTVA  ZA 2011. GODINU  
 

Predlagatelj za ovu točku  dnevnog reda je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  
Kraće uvodno obrazloženje je dala  KRISTINA BULEŠIĆ STANOJEVIĆ, upraviteljica 

Zaklade. 
Izvješća nadležnih  radnih tijela  vijećnici su dobili  na klupe. 
U  raspravi su  sudjelovali  TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS ; 

pojedinačnoj raspravi : MARIN GRGETA, EVELINA  BIASIOL – BRKLJAČIĆ. 
Predsjednik  DINO  KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i stavlja  na glasanje  Prijedlog 

Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o radu  Zaklade za poticanje  partnerstva i  razvoja civilnog  
društva za  2011. godinu, te nakon glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa 26 glasova  «ZA», 
bez  glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova,  prihvatila  donošenje 

 
   Z A K L J U Č K A 

 
o prihvaćanju  Izvješća o radu  Zaklade za poticanje  partnerstva i  razvoja civilnog  
društva za  2011. godinu  

 
AD – 5  PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU STUDIJE 
              GOSPODARSKE  OPRAVDANOSTI  O OSNIVANJU 
              PODCENTRA ZA ODRŽIVI RAZVOJ MASLINARSTVA 
              ISTARSKE  ŽUPANIJE  MODELOM PREUZIMANJA 
             DRUŠTVA SAN LORENZO OLIVE D.O.O. VODNJAN 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda su dali MILAN ANTOLOVIĆ, 

pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
 

ribarstvo i  vodoprivredu Istarske županije i GRACIANO  PREKALJ- direktor  AZRRI – 
Agencije  za ruralni  razvoj Istre  d.o.o. Pazin.  
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 U raspravi  su  sudjelovali : TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba  vijećnika  IDS-HNS; u 
pojedinačnoj  raspravi  :  MARINO ROCE,  TEDI  CHIAVALON, replika, MARINO ROCE, 
odgovor na  repliku, ZDENKO PLISKO, TEDI CHIAVALON, ispravak krivog navoda, GVIDO  
JERMANIŠ,  TEDI  CHIAVALON, ispravak krivog navoda, UCIO IVO MILETIĆ, TEDI 
CHIAVALON,  ispravak netočnog navoda, MILAN ANTOLOVIĆ, odgovori na postavljena 
pitanja. 
 Vijećnik  TEDI  CHIAVALON je  u ime Kluba vijećnika IDS-HNS zatražio kraću  stanku  
radi konsultacija sa klubovima  vijećnika, pa je predsjednik DINO KOZLEVAC, odredio kraću  
pauzu. 
 
   - PAUZA od  19,32 – 19,50  SATI -  
  
 U nastavku  rada vijećnik Tedi  Chiavalon podnio je Izvješće u ime Kluba vijećnika  
IDS-HNS, koji je zatražio  stanku radi konsultacije klubova  vijećnika.   

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje  na glasanje Prijedlog  
Odluke o prihvaćanju Studije gospodarske opravdanosti o osnivanju Podcentra za održivi 
razvoj maslinarstva Istarske županije Modelom preuzimanja Društva San Lorenzo Olive 
d.o.o. Vodnjan, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 19  glasova «ZA», 7  glasova 
«PROTIV» i  3 «SUZDRŽANA»  glasa, donijela  

 
     O D L U K U  

 
o prihvaćanju Studije gospodarske opravdanosti o osnivanju Podcentra za održivi 
razvoj maslinarstva Istarske županije Modelom preuzimanja Društva San Lorenzo 
Olive d.o.o. Vodnjan, 
 

AD – 6  
 
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana poslovanja  društva 
    AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 
    2012. godinu, 
b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Financijskog plana  društva 
   AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za  
     2012. godinu 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske  županije  Ivan  Jakovčić. 
Uvodno obrazloženje je dao  GRACIANO  PREKALJ,  direktor  AZRRI – Agencija za 

ruralni  razvoj Istre d.o.o. Pazin. 
Rasprava  je objedinjena  za točku  a i  b.  
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  

raspravu i odvojeno daje na glasanje  točke  a. i b., te nakon  glasanja utvrđuje  da je  
Skupština sa 21 glasom «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  5 «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijelo  pod 

a. 
ODLUKU 
 

o prihvaćanju Plana poslovanja  društva AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. 
Pazin za 2012. godinu, 

b. 
    ODLUKU 
 

o prihvaćanju Financijskog plana  društva AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre 
d.o.o. Pazin za 2012. godinu 
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AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE O DOPUNAMA  ODLUKE 
            O  OSNIVANJU  LUČKE UPRAVE 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan  Jakovčić. 
Predsjednik Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Županijske 

skupštine Istarske županije MARINO ROCE, izvijestio je Skupštinu da Odbor podržava  
prijedlog Odluke o dopunama Odluke  o osnivanju Lučke uprave Rovinj  s amandmanom 
kojim  se u tekstu mijenja  čl. III te novi glasi : 

«Ova Odluka  stupa na snagu nakon davanja  suglasnosti Vlade Republike Hrvatske 
na lučko područje iz  točke I. I II. ove Odluke, danom  objave  u «Služenim  novinama 
Istarske  županije».Točka  IV., briše». 

Pošto se nitko nije  javio za raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  
raspravu  i  stavlja prijedlog Odluke  s dopunom Odbora za  prostorno uređenje, zaštitu 
okoliša Istarske  županije, na glasanje, te nakon glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa 21 
glasom  «ZA», 1  glasom  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela    

 
    O D L U K U 
 

                  o dopunama Odluke o osnivanju Lučke uprave 
 

AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
            ODLUKE  O OSNIVANJU JAVNE  USTANOVE IKA – 
            ISTARSKE KULTURNE AGENCIJE -  AGENZIA CULTURALE ISTRIANA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  

 Skupština je bez  rasprave  sa 21 glasom «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
O D L U K U 

 
o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju javne ustanove IKA – Istarske kulturne 
agencije – Agenzia culturale Istriana 

 
AD – 9 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA  O DAVANJU SUGLASNOSTI 
             NA PRIJEDLOG GODIŠNJEG OBRAČUNA 
             PLANA GRAĐENJA I ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH 
             I LOKALNIH CESTA ZA 2011. GODINU ŽUPANIJSKE 
             UPRAVE ZA CESTE   ISTARSKE ŽUPANIJE 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 U pojedinačnoj  raspravi su sudjelovali : NEVIA POROPAT, ROBI ZGRABLIĆ, 
odgovor na postavljeno pitanje. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i stavlja na glasanje Prijedlog 
Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog godišnjeg obračuna plana građenja i 
održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2011. godinu Županijske uprave za  ceste Istarske 
županije, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 22 glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
      
    Z A K L J U Č A K 
 
o davanju suglasnosti na Prijedlog godišnjeg obračuna plana građenja i održavanja 
županijskih i lokalnih cesta za 2011. godinu Županijske uprave za  ceste Istarske 
županije 

 
 



23 

 

AD – 10 PRIJEDLOG  ODLUKE O PRIHVAĆANJU PLANA 
               RASHODA ZA NABAVU  MATERIJALA, DIJELOVA  
               I USLUGA  TEKUĆEG I INVESTICIJSKOG 
               ODRŽANANJA  OSNOVNIH ŠKOLA  ISTARSKE 
               ŽUPANIJE ZA  2012. GODINU 
  
Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez  rasprave  sa  21 glasom  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova  donijela 
 
    O D L U K U   

 
o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i 
investicijskog održavanja osnovnih škola Istarske županije za 2012. godinu 
 

AD – 11 PRIJEDLOG  ODLUKE O PRIHVAĆANJU PLANA  
               RASHODA ZA NABAVU  MATERIJALA, 
               DIJELOVA I USLUGA  TEKUĆEG I 
               INVESTICIJSKOG ODRŽANANJA SREDNJIH 
               ŠKOLA I UČENIČKIH DOMOVA  ISTARSKE 
                ŽUPANIJE ZA  2012. GODINU 
 
Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez  rasprave  sa  21 glasom  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova  donijela 
 
    O D U K U   
 

o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i 
investicijskog održavanja srednjih škola i učeničkih domova Istarske županije za 2012. 
godinu 

 
AD -12 PRIJEDLOG ODLUE O DAVANJU PRETHODNE 
             SUGLASNOSTI  NA PRIJEDLOG ODLUKE O 
             IZMJENAMA I DOPUNAMA  STATUTA OSNOVNE 
             ŠKOLE JURŠIĆI 
 
Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez  rasprave  sa  21 glasom  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova  donijela 
 
    O D U K U 
   

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
Osnovne škole Juršići 
 
 AD – 13 PRIJEDLOG ODLUE O DAVANJU PRETHODNE 

             SUGLASNOSTI  NA PRIJEDLOG ODLUKE O 
             IZMJENAMA I DOPUNAMA  STATUTA GIMNAZIJE 
             PULA 
 
Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez  rasprave  sa  21 glasom  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova  donijela 
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    O D U K U  
  

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
Gimnazije  Pula 
 

AD – 14  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU 
                POVJERENSTVA ZA RAVNOPRAVNOST SPOLOVA ISTARSKE ŽUPANIJE 
 

Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez  rasprave  sa  21 glasom  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova  donijela 
 
    R J E Š E N J E 
 

o imenovanju Povjerenstva za ravnopravnost spolova Istarske županije 

AD - 15 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog vijeća    "Natura 
Histrica" - Javne ustanove za upravljanje zaštićenim  područjima i drugim 
zaštićenim vrijednostima na području Istarske županije, 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog  vijeća "Natura 
Histrica" -Javne ustanove za upravljanje zaštićenim područjima i drugim 
zaštićenim vrijednostima na području Istarske županije 

Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja  
Županijske skupštine  Istarske  županije. Župan Istarske županije. 

Skupština je bez  rasprave  odvojenim glasanjem za  točku  a. i b. sa  21 glasom  
«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova  donijela pod 

a. 
    R J E Š E N J E 
 

o razrješenju članova Upravnog vijeća    "Natura Histrica" - Javne ustanove za 
upravljanje zaštićenim  područjima i drugim zaštićenim vrijednostima na području 
Istarske županije 

 b.    R J E Š E N J E  

o imenovanju članova Upravnog  vijeća "Natura Histrica" -Javne ustanove za 
upravljanje zaštićenim područjima i drugim zaštićenim vrijednostima na području 
Istarske županije 

AD -16. 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog vijeća Županijske 
uprave za ceste Istarske županije 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća Županijske 
uprave za ceste Istarske županije 

Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja  
Županijske skupštine  Istarske  županije. Župan Istarske županije. 
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Skupština je bez  rasprave  odvojenim glasanjem za  točku  a. i b. sa  21 glasom  
«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova  donijela pod 

 
a. 

   R J E Š E N J E 

o razrješenju članova Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste Istarske županije 

b.    R J E Š E N J E 

o imenovanju članova Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste Istarske županije 

     AD - 17 
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju Nadzornog odbora TD AZRRI – 

Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, 
 

b. Prijedlog Rješenja o izboru Nadzornog odbora TD AZRRI 
   – Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin 

 
Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja  

Županijske skupštine  Istarske  županije. Župan Istarske županije. 
Skupština je bez  rasprave  odvojenim glasanjem za  točku  a. i b. sa  21 glasom  

«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova  donijela pod 
a. 

R J E Š E N J E 
 
o razrješenju Nadzornog odbora TD AZRRI – Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. 
Pazin, 

b. 
R J E Š E N J E. 

 
o izboru Nadzornog odbora TD AZRRI – Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin 
 

AD - 18 
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju Uprave TD AZRRI – 
    Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin 
 

 
b. Prijedlog Rješenja o izboru Uprave TD AZRRI – 

                                 Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin 
 

Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja  
Županijske skupštine  Istarske  županije. Župan Istarske županije. 

Skupština je bez  rasprave  odvojenim glasanjem za  točku  a. i b. sa  21 glasom  
«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova  donijela pod 

a. 
R J E Š E N J E 

 
o razrješenju Uprave TD AZRRI – Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, 

b. 
R J E Š E N J E 

 
o izboru Uprave TD AZRRI – Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin 
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AD - 19. 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora 
   Osnovne škole Fažana 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora 
    Osnovne škole Fažana 

 
Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja  

Županijske skupštine  Istarske  županije. Župan Istarske županije. 
Skupština je bez  rasprave  odvojenim glasanjem za  točku  a. i b. sa  21 glasom  

«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova  donijela pod 
a. 

R J E Š E N J E 
 o razrješenju člana Školskog odbora Osnovne škole Fažana 

b. 
 
    R J E Š E N J E 

 
 o imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole Fažana 
 

AD - 20. 
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora 
 Gospodarske škole  - Istituto professionale Buje - Buie, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora 
Gospodarske škole  - Istituto professionale Buje - Buie 

 
 

Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja  
Županijske skupštine  Istarske  županije. Župan Istarske županije. 

Skupština je bez  rasprave  odvojenim glasanjem za  točku  a. i b. sa  21 glasom  
«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova  donijela pod 

a. 
R J E Š E N J E 

 
o razrješenju člana Školskog odbora Gospodarske škole  - Istituto 
 professionale Buje - Buie 

b. 
R J E Š E N J E 

 
o imenovanju članice Školskog odbora Gospodarske škole  - Istituto professionale 
Buje - Buie 

 
 
 
Ovime je dnevni  red iscrpljen i predsjednik DINO KOZLEVAC u  20,26 sati zaključuje  

31. sjednicu Županijske skupštine Istarske  županije.  
 
 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :      PREDSJEDNIK SIŽ : 
 

IVAN KLARIĆ                                                    DINO KOZLEVAC 


